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1) Hoe zijn de hogere uitgaven aan extern personeel te verklaren, terwijl de 
afspraak was om minder externen in te huren?
Antwoord: Vanwege het economische klimaat is het moeilijker om vacatures ingevuld 
te krijgen. Om de continuïteit van de werkzaamheden, en de doorgang van de 
projecten te borgen vindt er inhuur plaats. In verhouding zijn inhuurkosten hoger dan 
reguliere loonkosten. Door gedurende 2018 via de kwartaalrapportages de interne 
loonkosten uit te ruilen tegen inhuurkosten, voor een gezonde balans, is daar een 
voordeel ontstaan. Echter door een storting van C 239k in de voorziening wethouders 
pensioenen is dit positieve resultaat weggevallen en heeft dit geleid tot een 
overschrijding van de loon- en indirect de inhuurkosten.

2) Wij vonden geen kengetallen over de uitval schoolverlaters. Welke reden is 
daarvoor?
Antwoord: De cijfers die conform de BBV dienen te hanteren zijn afkomstig uit 
Waarstaatjegemeente.nl die als bron gebruik maakt van cijfers van DUO. De meest 
actuele cijfers van DUO over uitval schoolverlaters op Waarstaatjegemeente hebben 
betrekking op het jaar 2016. Aangezien het de jaarrekening 2018 betrof is besloten dit 
kengetal niet op te nemen.

3) We zijn benieuwd naar de factoren die leidden tot de stijgen van de 
afvalstofkosten.
Antwoord: De stijging van afvalkosten worden veroorzaakt door autonome stijgingen 
die op de hele afvalmarkt van toepassing zijn.
Er is te veel afval op de markt waardoor de verwerkingslocaties vol zitten en de 
prijzen daardoor omhoog gaan.
Daarnaast stijgen de afvalkosten door overheidsmaatregelen zoals de verhoging van 
de verbrandingsbelasting om het scheiden van afval te stimuleren.


